

Styremøte i Seilflyseksjonen 25. februar 2025

Teams

Møte 02/25

Møtet begynte kl 19:30

Deltagere: Håvard Gangsås
Øystein Bjørklund
Tora Lindqvist Tangen
Marthe Dybedahl (vara)
Steinar Øksenholt (møteleder/protokoll)

Forfall: Trude Liavåg
Sondre Bjørø
Martin Bjørnebekk (vara)

Sak 5/25 Godkjenne protokoll fra styremøte 01/25

Utkast til protokoller var sendt seilflystyret i forkant

Vedtak:

Protokollen for styremøte 01/25 ble godkjent

Sak 6/25 Årsrapport og årsregnskap 2024

Seilflystyret godkjente årsrapporten ved behandling på e-post 22. januar 2025

Årsregnskapet er nå under revisjon og viser et knapt overskudd om lag 700kr.

Vedtak:

Seilflystyret godkjente årsrapporten for 2024

Seilflystyret godkjente årsregnskapet slik den kan fremstilles for seksjonsmøte i april 2025.

Sak 7/25 Orientering fra saker i Luftsportstyret

Seksjonsleder orienterte fra siste møte i Luftsportstyret

Vedtak:

Orientering tatt til etterretning av seilflystyret.

Sak 8/25 Kontingenter og avgifter

Administrasjon hadde utarbeidet et forslag til kontingenter for 2026 og 2027 med satser justert i henhold til utvikling i KPI (ca 2,5%).

Seilflystyret drøftet kategorien pensjonist (eksisterende) og student (ny) og besluttet å løfte disse drøftelsene til Luftsportstyret.

Når det gjelder avgifter er det foreslått å beholde satsen for elevbevis (1500kr), men justere opp avgiften for skoletillatelse tilsvarende økningen i gebyrregulativet til Norsk Luftsportstilsyn til 3950kr fra 2026.

Vedtak:

Seksjonsleder bringer kontingenten for pensjonist og student opp for neste Luftsportstyremøte.

Seilflystyret vedtok å fremme ingen endring av elevbevis og en justering på 450kr for skoletillatelse.

Sak 9/25 Utviklings- og handlingsplan samt budsjett

Styret har under steregisamlingen samlet sine tanker og punkter som skal inn i planen. Vi velger i denne perioden det samme som sist å tillegge seksjonsaktuelle punkter i den sentrale planen til NLF.

Seksjonens økonomi er presset og vi har ikke lengre de gode handlingsrommene vi hadde for få år tilbake. Det blir derfor nødvendig å legge stramme budsjetter. Seksjonsleder og administrasjon vil gå litt mer i detalj på driften av Ole Reistad Senter for å se om vi kan finne noen poster vi kan jobbe med for å bedre resultatet.

Vedtak:

*Administrasjonen tar frem en utviklings og handlingsplan til neste møte
Håvard og Steinar starter opp arbeidet med budsjetter hvor vi kan drøfte de grove linjene mer i detalj på neste møte i mars..*

Avslutningsvis drøftet styret deltakelsen på seksjonsmøte hvor det er viktig at styret er representert fullverdig. Det er aktuelt å nyttiggjøre varamedlemmer da faste styremedlemmer er forhindret (førstegangstjeneste)

Møte avsluttet kl 20:40

Neste møte:

Tirsdag 12.03.2025, Teams 19:30-21:00